

Date: 12 September 2024

التاريخ: 12 سبتمبر 2024

**Circular (34/2024)****تعميم (2024/34)****Concerning Insider Trading Prohibition Period****بشأن فترة الحظر الخاصة بتداول المطلعين**

Subject to article No. (14) Of SCA Board Of Directors' Decision No. (2/R) of 2001 concerning the regulations as to Trading, Clearing, Settlement, Transfer of Ownership and Custody of Securities.

استناداً لأحكام المادة رقم (14) من النظام الخاص بالتداول والمقاصة والتسويات ونقل الملكية وحفظ الأوراق المالية من قرار مجلس إدارة هيئة الأوراق المالية والسلع رقم (2) لسنة 2001.

**The following had been decided:****تقرر الآتي:****Article(1)****مادة (1)**

Abu Dhabi Securities Exchange announces that Insiders' Trading Prohibition period starts on September 16<sup>th</sup>, 2024, pending the full disclosure of the 3<sup>rd</sup> Quarter 2024 financial statements.

يعلن سوق أبوظبي للأوراق المالية أن فترة حظر تعاملات مطلعي الشركات المدرجة بناءً على ما ورد في الفقرة الثانية من المادة المذكورة أعلاه سوف تبدأ من تاريخ 2024/09/16 و لحين الإفصاح الكامل عن البيانات المالية للربع الثالث للعام 2024.

**Article(2)****مادة (2)**

This resolution shall be circulated to SCA, all Listed companies, all departments at ADX, all brokers accredited by ADX, and all ADX investors.

يعمم هذا القرار على الهيئة وجميع الشركات المدرجة وجميع الإدارات والوسطاء المعتمدين والمستثمرين لدى السوق.

*Thank you in advance for your cooperation,,,,*

شاكرين لكم حسن تعاونكم معنا،،،

**قطاع عمليات السوق**